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Fakulta strojního inženýrství 
Univerzity J. E. Purkyně v Ústí nad Labem 
    
Akademický senát 
funkční období 2019 – 2022 

 
Pasteurova 3334/7    Tel.: 475 285 511 
400 96 Ústí nad Labem   Fax: 475 285 566 
internet: www.fsi.ujep.cz   E-mail: kontakt.fsi@ujep.cz 

 
Zápis z 6. zasedání Akademického senátu Fakulty strojního inženýrství UJEP 

 
Datum konání: 8. října 2019 
Přítomni: Ing. Jaromír Cais, Ph.D.; Vladislav Erdman; Mgr. Iryna Hren; Ing. František 
Klimenda, Ph.D.; Ing. Pavel Kraus; prof. Ing. Jan Mádl, CSc.; Petr Mařan; PhDr. Jan 
Novotný, Ph.D.; doc. Ing. Karel Sellner, CSc.;  
Nepřítomni: / 
Hosté: Ing. Petr Majrich, Ph.D.; prof. Ing. Štefan Michna, PhD.; Ing. Elena Střihavková, 
Ph.D. 
Zapisovatel: Bc. Šárka Fockeová 
 
Program jednání: 

1. Zahájení 
2. Schválení programu jednání 
3. Volba ověřovatelů zápisu 
4. Rozpočet FSI 2019  
5. Schválení záměru Studijního programu „Řízení jakosti“ 
6. Žádost o schválení 5% spoluúčasti z FRIM FSI 
7. Žádost o uvolnění finanční částky z FRIMu FSI na rozšíření skenovacího 

elektronového mikroskopu 
8. Zapojení prostředků z FRIM na dofinancování výstavby budovy CEMMTECH 
9. Jmenování členů Vědecké rady VR FSI na období 2019 – 2023 
10. Volby do AS UJEP 
11. Hodnocení kvality výuky na FSI 
12. Různé 
13. Závěr 

 
 

Ad 1) Zasedání v 9.30 hodin v budově H, FSI zahájil a dále řídil předseda senátu Jaromír 
Cais. Konstatoval, že je přítomno devět členů AS FSI a senát je tudíž usnášeníschopný. 
 
 
Ad 2) Předseda senátu Jaromír Cais předložil ke schválení návrh programu jednání, který byl 
doplněn o tyto body:  

 Žádost o uvolnění částky z FRIMu FSI, na rozšíření skenovacího elektronového 
mikroskopu. 

 Zapojení prostředků z FRIMu FSI na dofinancování výstavby budovy CEMMTECH. 
 
Hlasování: pro 9, proti 0, zdržel se 0 
Návrh byl schválen[25]. 
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Ad 3) Byl předložen návrh na ověřovatele zápisu z dnešního zasedání AS FSI: Senátoři Iryna 
Hren a František Klimenda. 
 
Hlasování: pro 9, proti 0, zdržel se 0 
Návrh byl schválen[26]. 
 
 
Ad 4) Děkan Štefan Michna informoval o rozpočtu FSI, kdy bylo Akademickému senátu 
sděleno, že čerpání studentských grantů je nízké, stipendijní fond se vyvíjí příznivě, rozpočet 
ke konci roku by měl být v plusu. 
Senát bere přednesené informace na vědomí. 
 
 
Ad 5) Garantka studijního programu Elena Střihavková předložila Akademickému senátu 
ke schválení návrh záměru bakalářského studijního programu Řízení jakosti, viz příloha č. 1. 
 
Děkan Štefan Michna doplnil přednesené informace o důvod vzniku SP Řízení jakosti, který 
vznikl vzhledem k účasti v projektu a také z toho důvodu, že o tento program byl zájem 
z hlediska podniků/praxe. 
 
Senátor Karel Sellner pochválil zpracování SP, nicméně vznesl žádost o drobné úpravy 
(prohození odstavců). Změny budou zapracovány. 
 
Návrh usnesení [27]: „Akademický senát Fakulty strojního inženýrství Univerzity J. E. 
Purkyně v Ústí nad Labem schvaluje předložený záměru bakalářského studijního programu 
Řízení jakosti.“ 
 
Hlasování: pro 9, proti 0, zdržel se 0 
Návrh byl schválen[27]. 
 
 
Ad 6) Děkan Štefan Michna předložil žádost o schválení čerpání z FRIM FSI, 5% spoluúčasti 
na finanční krytí neinvestičních prostředků v rámci výstavby budovy CEMMTECH, viz 
příloha č. 2. 
 
Návrh usnesení [28]: „Akademický senát Fakulty strojního inženýrství Univerzity J. E. 
Purkyně v Ústí nad Labem schvaluje uvolnění finanční částky ve výši 344 301,-Kč 
na zajištění finančního krytí neinvestičních prostředků (nábytek a drobné vybavení) v rámci 
projektu výstavby budovy CEMMTECH, z FRIM FSI.“   
 
Hlasování: pro 9, proti 0, zdržel se 0 
Návrh byl schválen[28]. 
 
 
Ad 7)  
Předseda senátu Jaromír Cais jako navrhovatel, přednesl žádost o rozšíření stávajícího 
elektronového mikroskopu.  
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Návrh usnesení [29]: „Akademický senát Fakulty strojního inženýrství Univerzity J. E. 
Purkyně v Ústí nad Labem schvaluje uvolnění finanční částky ve výši 70 785,-Kč (vč. DPH) 
na rozšíření skenovacího elektronového mikroskopu z FRIM FSI.“ 
 
Hlasování: pro 9, proti 0, zdržel se 0 
Návrh byl schválen[29]. 
 
 
Ad 8) Děkan Štefan Michna přednesl žádost zapojení prostředků vyčleněných pro FRIM FSI 
na dofinancování výstavby budovy CEMMTECH. Ceny stavebních prací vzrostly, nelze je 
hradit z financí v rámci projektů, kde je cena přesně stanovena, proto je potřeba zapojit vnitřní 
zdroje fakulty a vnitřních zdrojů univerzity. 
 
Návrh usnesení [30]: „Akademický senát Fakulty strojního inženýrství Univerzity J. E. 
Purkyně v Ústí nad Labem schvaluje zapojení prostředků vyčleněných pro FRIM FSI 
v období let 2020 až 2025 na dofinancování výstavby budovy CEMMTECH.“   
 
Hlasování: pro 9, proti 0, zdržel se 0 
Návrh byl schválen[30]. 
 
 
Ad 9) Děkan Štefan Michna předložil seznam ke jmenování členů do VR FSI pro období 
2019-2023. 
 
Návrh usnesení [31]: „Akademický senát Fakulty strojního inženýrství Univerzity J. E. 
Purkyně v Ústí nad Labem schvaluje předložený seznam na jmenování členů do Vědecké rady 
FSI UJEP na období od 10. října 2019 do 2023.“ 
 
Hlasování: pro 9, proti 0, zdržel se 0 
Návrh byl schválen[31]. 
 
 
Ad 10)Předseda senátu Jaromír Cais navrhl dílčí volební komisi a také konání dílčích voleb. 
 
Návrh usnesení [32]: „AS FSI UJEP jmenuje dílčí volební komisi pro volby do AS UJEP na 
funkční období AS UJEP od 1. 1. 2020 do 31. 12. 2022 ve složení: 
Ing. Tomáš Vysloužil, Ph.D. – předseda dílčí volební komise 
Členové dílčí volební komise: Ing. Bc. Vladislav Síťař, Ph.D.; Ing. Vít Černohlávek; Ing. Bc. 
Martin Jaskevič; Ing. Jan Sviantek; Ing. Josef Ponikelský; Ing. Igor Žuravský a Patrik Balcar. 
A stanovuje termín voleb na 14. a 15. listopadu 2019 v budově H (v kampusu) a v budově A 
(Na Okraji) dle harmonogramu: 
14. 11.  od 9 do 11 budova H, od 11:30 do 13:30 budova A; 
15. 11. od 9 do 11 budova A, od 11:30 do 13:30 budova H.“ 
 
Hlasování: pro 9, proti 0, zdržel se 0 
Návrh byl schválen[32]. 
 
 
Ad 11) Byla otevřena diskuze, zda by byla vůle zavést periodicky hodnocení kvality výuky 
(například přes STAG, dotazníky atp.). 
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Děkan Štefan Michna se přiklání k zavedení hodnocení kvality výuky na fakultě. Navrhl dvě 
možnosti aplikace, písemná forma (tištěná) nebo e-mailová forma dotazníku 15 – 20 otázek, 
ke konci akademického roku, nebo průběžně mezi ročníky.  
 
Senátor Vladislav Erdman vznesl dotaz na postup při zjištění negativního hodnocení 
vyučujícího. Děkanem Štefanem Michnou bylo sděleno, že proběhne pohovor zaměstnance 
s nadřízeným, dále vzniká také etická komise, která bude mít na starosti tuto problematiku. 
 
Senátor Karel Sellner upozornil, že by bylo vhodné vyzdvihnout, ocenit i pozitivní hodnocení, 
které vyplyne z dotazníku. Dále uvedl, že se přiklání k možnosti elektronického dotazníku. 
 
Návrh usnesení [33]: „Akademický senát Fakulty strojního inženýrství Univerzity J. E. 
Purkyně v Ústí nad Labem vyzývá vedení Fakulty strojního inženýrství k vytvoření 
hodnocení kvality výuky na FSI UJEP.“ 
 
Hlasování: pro 9, proti 0, zdržel se 0 
Návrh byl schválen[33]. 
 
 
Ad 12)  

a) Děkan Štefan Michna informoval o důležitosti akreditace a problematice jejího 
schvalování. 
Senát bere přednesené informace na vědomí. 
 

b) Senátor Petr Mařan požádal, zda by byla možnost informovat studenty o tom, že jsou 
jim k dispozici učebny, které jim nahrazují zrušené studentské prostory. Děkan Štefan 
Michna informoval o tom, že bude urgovat u proděkana Tomáše Vysloužila, který měl 
tuto informaci zveřejnit na webových stránkách fakulty a také měl studentům rozeslat 
informativní e-mail. 
Senát bere přednesené informace na vědomí. 
 

 
13) Předseda senátu Jaromír Cais poděkoval přítomným za účast. Příští zasedání AS FSI 
se bude konat 12. 11. 2019 od 9:30 v budově děkanátu. Dále bylo konstatováno, že při 
dnešním zasedání byla přijata usnesení č. 25 až č. 33.  
 

Zapsala: Šárka Fockeová, v. r. 

Ověřili: Iryna Hren, v. r.  

 František Klimenda, v. r. 

 
V Ústí nad Labem dne 8. října 2019 
 
        Ing. Jaromír Cais, Ph.D. 

předseda Akademického senátu FSI UJEP 
 

 
Příloha č. 1 SP Řízení jakosti 
Příloha č. 2 Žádost o čerpání z FRIMu FSI – 5% spoluúčast 
Příloha č. 3 Seznam členů ke jmenování do VR FSI 


